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Betreft: voorstel inzake de vervanging en aanleg van kunstgrasvelden 

 

Voorzitter, leden van de raad, 

Het zal duidelijk zijn dat wij zeer ontevreden zijn over de wijze waarop de wethouder vorm en inhoud 

geeft aan haar beleid ten aanzien van vervanging en aanleg kunstgrasvelden. 

Vanaf 2018 tot op heden heeft de wethouder nog op geen enkele wijze uitvoering gegeven aan het 

unaniem genomen besluit van de raad om op het sportveldencomplex van de voetbalvereniging 

Haslou de huidige twee kunststofgrasvelden te vervangen. 

Ook ten aanzien van de door de raad unaniem aangenomen motie om bij RKSV De Ster een nieuw 

kunstgrasveld aan te leggen heeft de wethouder tot op heden nog geen uitvoering gegeven. 

Bestuurlijk is dat een slechte zaak. Bestuurders die de besluiten van de raad niet met de nodige 

voortvarendheid uitvoeren zijn ongeloofwaardig en verliezen het vertrouwen. De raad is immers het 

hoogste bestuursorgaan in een gemeente en het college heeft de taak om de besluiten van de raad 

uit te voeren. 

Reeds eerder in 2019, toen er nog steeds geen aanvang gemaakt was met de uitvoering van de 

vervanging van de twee kunststofgrasvelden in Elsloo, hebben wij als CMB de nodige kritische vragen 

gesteld. Deze werden vervolgens met nauwelijks inhoudelijke argumenten afgedaan. 

Thans kijkend naar de aan ons als raad gepresenteerde stukken zien wij weinig terug van de eerdere 

besluiten van de raad. Sterker nog, de wethouder wil weer terug naar de tijden dat verenigingen zeer 

beperkt waren in hun mogelijkheden om hun vele honderden sporters hun sport te laten beoefenen. 

De wethouder presenteert ons immers nu voorstellen die volledig afwijken van de eerder door de 

raad genomen besluiten en komt nu met een investeringsvoorstel waarbij zij weer wil  overgaan tot 

het aanleggen van natuurgrasvelden. Hiervan is bekend dat dit, gelet op het aantal leden van de 

genoemde sportverenigingen, geen soelaas biedt. Houdt men rekening met de aanvullende 

sportactiviteiten welke er op de kunstgrasvelden plaatsvinden (scholieren, andere verenigingen die 

uitwijken in de steeds meer voorkomende te droge of te natte tijden, het enorm in opkomst zijnde 

“walking football” voor onze senioren vanaf 55 jaar, enzovoort) dan wordt de nood nog hoger voor 

zowel VV Haslou als RKSV De Ster.  

Door het voorliggende plan worden genoemde verenigingen sterk beperkt in hun 

gebruiksmogelijkheden en terug gegooid in de tijd. De gebruiksmogelijkheid van kunstgras is vier 

keer hoger dan dat van natuurgras zo hebben de ervaringen ons geleerd. Dit nog los van de extra 

onderhoudskosten en -werkzaamheden welke bij zeer intensief gebruik nodig zijn om deze 

natuurgrasvelden bespeelbaar te houden voor de grote en nog steeds uitdijende groep gebruikers. 



In totaal wil de wethouder, met het sterk van de oorspronkelijke plannen afwijkende voorstel, bij 

RKSV De Ster voor € 743.600 en bij de VV Haslou voor €  964.000 gaan investeren. Een totaalbedrag 

van ruim  € 1.700.000 wordt dan geïnvesteerd in een alternatieve oplossing met natuurgrasvelden 

welke zoals aangegeven onvoldoende soelaas bieden voor deze bloeiende sportverenigingen. Het 

besluit van de wethouder om af te wijken van wat de raad eerder aangaf, is gebaseerd op bedragen 

die exorbitant hoger zijn dan de bedragen die marktverkenning en ervaringsdeskundige informatie 

aangeven. Het lijkt wel of er naar een uitkomst wordt toegerekend.  

Met de beschikbare middelen van 1,7 miljoen zou men naar onze mening  deze sportverenigingen  

een betere dienst kunnen bewijzen door in Elsloo de 2 kunststofgrasvelden te vervangen zoals wij 

eerder als raad hadden besloten.  Ook bij RKSV De Ster moet men het eerder door de raad beoogde 

2e kunstgrasveld gaan aanleggen. 

RKSV De Ster heeft al direct na het bekend worden van dit voorstel schriftelijk kenbaar gemaakt dat 

dit geen oplossing is voor het aanwezige capaciteitsprobleem. Ook het hoofdbestuur van de VV 

Haslou heeft haar grote zorgen inmiddels kenbaar gemaakt via een brief aan het college. 

In een eerder stadium hebben wij al aangedrongen om de sportverenigingen actiever te betrekken 

bij de noodzakelijke verbeteringen van hun accommodaties. Er is op dit gebied immers veel expertise 

en kennis binnen de verenigingen aanwezig.  

Het actief betrekken van de verenigingen heeft niet op een zorgvuldige wijze plaatsgevonden. De 

voorgenomen voorstellen wijken bovendien sterk af van de eerder door de raad genomen besluiten. 

Daarbij lijkt het er sterk op dat de gebruikte basis informatie onjuist is. Om die redenen dringen wij er 

op aan dat er voorafgaande aan de besluitvorming een zorgvuldige en open communicatie zal gaan 

plaatsvinden met de betrokken verenigingen.   

Mede ter voorkoming dat er aanstaande donderdag onomkeerbare beslissingen genomen  gaan 

worden dringen wij er bij uw raad op aan het voorliggende voorstel inzake de vervanging en aanleg 

van kunstgrasvelden op de sportaccommodaties van VV Haslou en RKSV De Ster niet in behandeling 

te nemen.  Zeker ook gelet op de brieven van beide sportverenigingen dient het noodzakelijk overleg 

gevoerd te worden. Van de zijde van de gemeente dient dan ook serieus gekeken te worden naar de 

alternatieve  mogelijkheden welke er zijn. Dit alles ook met het doel om het gemeenschapsgeld op 

een zo verantwoord mogelijke wijze te besteden. 

Er op vertrouwende dat U kunt instemmen met het afvoeren van dit agendapunt voor de 

raadsvergadering van as donderdag verblijven wij met vriendelijke groeten, 

Namens De CMB fractie 

Willem Thewissen   


